
 

 

 

Město Budyně nad Ohří, Mírové nám. 65, 411 18 Budyně nad Ohří 

 

Zápis č. I/2024 z veřejného zasedání  

 
ZASTUPITELSTVA MĚSTA BUDYNĚ N. O.  

ze dne 12.03.2024 od 17.00 hodin do 23:30 hod. 
 

 

Přítomní:        členů  zastupitelstva  města 15, omluveni 1,  dočasně omluven 1, neomluven 0,  

                        viz. prezenční  listina 

 
 
Pořad jednání:        1)   Zahájení 

                               2)   Informace o usnášeníschopnosti 
       3)   Schválení programu 

       4)   Volba orgánů zastupitelstva 

       5)   Kontrola usnesení 

       6)   Nepodepsání zápisu ze zastupitelstva 
       7)   Hospodaření města k 31.12.2023  

          8)   Vizualizace průmyslové zóny 

       9)   Investiční akce: 
                                       9.1   Snížení energetické náročnosti městské knihovny 

                                       9.2   Oprava střechy a stropu v 1. patře domu č.p. 141 

                                       9.3   Restaurování varhan v kostele sv. Václava v Budyni n.O. 
                                       9.4   Oprava věže městského opevnění 

      9.5   Cyklostezka Roudníček 

                                       9.6   Kanalizace ulice Ostrovní 

      9.7   Využití domu č.p. 141  
                            9.8   Pořízení nízkoemisního vozu 

       9.9   Naučná stezka „Lada“ 

      9.10 Výstavba zálivů autobusových zastávek Břežany nad Ohří 
     9.11 Výměna svítidel veřejného osvětlení 

    9.12 Schválení spoluúčasti projektu „Regenerace městské památkové zóny,  

                                                            sýpka“  

    9.13 Schválení spoluúčasti na dotační titul „Podpora regionální kulturní 
                                                           činnosti“ na rok 2024 

    9.14 Hasiči-schválení spoluúčasti na dotační projekt: Vybavení jednotek  

                                                           SDHO, osobními ochrannými prostředky a věcnými prostředky 
                                                            požární ochrany   

                                                    9.15 Projednání odpadní tůně v Pístech 

                     10)   Zřízení fondu „Provozní fond bytového hospodářství města Budyně nad Ohří“ 
                                  11)   Rozpočtové opatření: 

                                       11.1 rozpočtová opatření schválená radou 

                                       11.2 návrh rozpočtového opatření RO/2024/003 

  12)   Výroční zpráva Městského úřadu Budyně nad Ohří o poskytování 
        informací podle zákona č. 106/1999 Sb., v platném znění za rok 2023 

          13)   Informace starosty o činnosti rady  

                                  14)   Elektronické informační desky 



15)   Různé 

        15.1 Umístění historického modelu města Budyně n.O. 
        15.2 Oprava povrchu komunikací v ulicích Slánská, Pražská a Mírové náměstí        

16)    Interpelace   

17)    Diskuse  
18)    Usnesení  

19)    Závěr           

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



         

1) Zahájení  

Starosta Ing. Petr Kindl přivítal všechny přítomné zastupitele i občany a jednání zahájil.  

 

2) Informace o usnášeníschopnosti 

Starosta konstatoval, že je v okamžiku zahájení jednání přítomno 13 zastupitelů,   

1 zastupitel se omluvil a 1 zastupitel dočasně omluven (příchod mezi 17:30 – 18:00 hodin). 

Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné ve všech projednávaných záležitostech. Prezenční listina 

je součástí zápisu. 

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí usnášeníschopnost dnešního zastupitelstva.  

Počet přítomných: 13, omluveni: 1, dočasně omluven: 1, neomluveni:  0    

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 1/2024/ZM 

Počet hlasujících:   13   Pro:    13       Proti: 0    Zdržel se:  0 

SCHVÁLENO 

 

 3) Schválení programu 

     Starosta seznámil členy zastupitelstva s navrženým programem a navrhl rozšířit program jednání  

o body 9.12-Schválení spoluúčasti projektu „Regenerace městské památkové zóny, sýpka“,  

            9.13-Schválení spoluúčasti na dotační titul „Podpora regionální kulturní činnosti“ na rok 2024 

            9.14-Hasiči-schválení spoluúčasti na dotační projekt: Vybavení jednotek SDHO,  

                     osobními ochrannými prostředky a věcnými prostředky požární ochrany. 

Zastupitel Mgr. Filip Snášel navrhl doplnit program jednání   

o bod  9.15 – Projednání odpadní tůně v Pístech. 

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání, a to včetně o rozšířené body 9.12, 9.13, 9.14 

a 9.15 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 2/2024/ZM 

Počet hlasujících: 13      Pro   13  Proti: 0 Zdržel se: 0 

SCHVÁLENO 

 

 

4) Volba orgánů zastupitelstva 

    V rámci tohoto bodu byla navržena návrhová komise, ověřovatelé zápisu, pracovní předsednictvo  

a zapisovatel jednání. Starosta navrhl, aby členy návrhové komise byli zastupitelé:  
Ing. Michal Vogel, Petr Šatra a RNDr. Blanka Horáčková. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje návrhovou komisi ve složení: 
 

Ing. Michal Vogel, Petr Šatra, RNDr. Blanka Horáčková 
 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 3/2024/ZM 

Počet hlasujících:   13       Pro:   13    Proti:   0  Zdržel se: 0 

SCHVÁLENO 

 

 

 

     



Starosta navrhl, aby ověřovateli zápisu byli zastupitelé: Ing. Aleš Král a MUDr. Jana Rážková. 

Zastupitel Mgr. Filip Snášel navrhl doplnění ověřovatelů zápisu zastupitelem Milošem Jirsou, DiS.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje ověřovatele zápisu: 

Ing. Aleš Král, MUDr. Jana Rážková, Miloš Jirsa, DiS. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 4/2024/ZM 

Počet hlasujících:    13    Pro:   13 Proti: 0 Zdržel se: 0 

SCHVÁLENO 

 

Pracovním předsednictvem je Rada města Budyně nad Ohří  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí, že pracovním předsednictvem je Rada města.  

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 5/2024/ZM 

Počet hlasujících:   13     Pro:     13         Proti:    0      Zdržel se: 0 

SCHVÁLENO 

 

     Dále starosta navrhl, aby zapisovatelkou byla paní Veronika Piteĺová. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje zapisovatelku paní Veroniku Piteĺovou. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 6/2024/ZM 

Počet hlasujících:   13     Pro:      13       Proti:     0    Zdržel se: 0 

SCHVÁLENO 

 

 

5)  Kontrola usnesení 

Starosta provedl kontrolu usnesení č.108/2023/ZM až 131/2023/ZM z minulého jednání 

zastupitelstva ze dne 13.12.2023. Zde úkoly nebyly uloženy. Úkol starostovi z jednání zastupitelstva 

ze dne 20.9.2023, svolat schůzku jednotlivých stupňů řídících orgánů TJ Sokol a zastupitelů města trvá 

do 3/2024. Termín schůzky bude oznámen. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí zprávu o kontrole usnesení z minulého jednání 

zastupitelstva ze dne 13.12.2023 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 7/2023/ZM 

Počet hlasujících:   13     Pro:     11     Proti:   0      Zdržel se: 2         

SCHVÁLENO 

 

 

6)   Nepodepsání zápisu ze zastupitelstva 

     Starosta informoval přítomné o tom, že ověřovatel zápisu z veřejného zasedání zastupitelstva města 

ze dne 13.12.2023 Marek Poch odmítl podepsat zápis. Jeho připomínky byly zastupitelům zaslány jako 

podklady k jednání zastupitelstva 12.3.2024 a byly diskutovány na tomto jednání. Diskutován byl 

výraz „hlasovací kvórum“ a chyby v zápisu, které ověřovatel zápisu Marek Poch uvedl. Starosta 

konstatoval, že, „hlasovací kvórum“ bylo chápáno jako počet hlasujících, z celkového počtu 

zastupitelů. Zastupitelstvo bylo po celou dobu jednání usnášeníschopné. Dále uvedl, že v zápisu 

z 13.12.2023 jsou chyby, hlavně v českém jazyce, avšak tyto chyby nejsou podstatné pro schválení 

návrhů na usnesení a věcně se schválená usnesení chybami nemění.  

Proto navrhl, aby zastupitelstvo schválilo zápis z jednání 13.12.2023. 



Připomíka: 

p. Poch-požaduje písemné vysvětlení nesrovnalostí v zápisu a předloženém dokumentu nazvaném: 

             „Zápis ze zastupitelstva města“ ze dne 13.12.2023.  

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města, schvaluje zápis z minulého jednání zastupitelstva ze dne 13.12.2023 

v předloženém znění. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 8/2023/ZM 

Počet hlasujících:   13   Pro:     9  Proti:   4      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

 

V 17:39 hodin se dostavila k jednání zastupitelstva města pí Ing. Dagmar Opalecká. 

Změnil se celkový počet hlasujících zastupitelů z 13 na 14. 

 

 

7)   Hospodaření města k 31.12.2023 

     Zastupitelé k dnešnímu jednání obdrželi výkaz FIN 2-12M, jehož obsahem je přehled plnění 

daňových příjmů, nedaňových a kapitálových příjmů dle paragrafu a položek, dále přijatých  

transferů dle položek. Obsahuje také plnění běžných a kapitálových výdajů dle paragrafu a položek.  

Pro celkové hodnocení plnění rozpočtu obdrželi zastupitelé celkovou rekapitulaci příjmů, výdajů  

a financování k 31.12.2023.  

Příjmy k 31.12.2023 činily 115.937.134,82Kč, což je plnění rozpočtu na 139,88 %. Výdaje 

k 31.12.2023 činily 129.334.348,72Kč, což je plnění rozpočtu na 101,32 %.  

Žádný závazný ukazatel nebyl překročen.  

Konečný stav peněžních prostředků na účtech města k 31.12.2023 činil 36.427.593,84 Kč.  

 

Připomínka: 

p.Poch-jakou disponujeme časovou řadou, jak se hospodaření vyvíjí v čase 

pí Svobodová-tento výkaz se zpracovává kromě 1 měsíce každý měsíc a je reportován Krajskému 

                       úřadu a je to od počátku roku do daného měsíce   

p.Poch-si vyžádal výkaz FIN za čtyřleté období a bude zaslán emailem všem zastupitelům  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí zprávu o hospodaření města Budyně nad Ohří 

k 31.12.2023.  

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 9/2024/ZM 

Počet hlasujících:  14   Pro:   14 Proti:   0      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

 

 

8)  Vizualizace průmyslové zóny 

Dne 19.12.2023 poslala firma Proline Property s.r.o. Praha, Vizualizaci průmyslové zóny  

v Budyni nad Ohří. Radě města byl tento návrh předložen dne 3.1.2024. Rada města nesouhlasí 

s navrhovanými objekty, vizualizace není v souladu s využitím průmyslové zóny, nesplňuje podmínky 

územního plánu. Rada města nedoporučuje její realizaci. 

 

Diskuze: 

p.Poch-zajímá mě, co všechno se na tom pracovalo, abychom investorovi znemožnili takového, 

            nebo podobného záměru 



p.Kindl-je tady návrh na usnesení, že zastupitelstvo neschvaluje 

p.Poch-jaká jsou tam kritéria omezení nastavena 

p.Kindl-hovořil jsem s pí K a ta mi sdělila, že omezující kritéria jsou, že developer  

             nesmí postavit co se mu zamane, když projekt neschválí zastupitelstvo města 

p.Poch-najděme to co nás může ohrozit 

p.Vanča-zastavěná plocha je max.60%, zbytek musí tvořit zeleň 

připomínka občana- pí M – já jsem si to nastudovala je tam 60% zpevněné plochy, ale pozor  

                                             je rozdíl mezi zastavěnou plochou a mezi zpevněnou plochou  

                                             a náš územní plán zastavěnou plochu nijak nereguluje 

p.Snášel-nezabrání to stavbě 

p.Kindl-k připomínce p.Snášela, víme o tom, že plocha je veliká a je udělaná s velkou rezervou, 

             pokud bychom snížili tuto plochu, tak už ji tam nedokážeme nikdy dát zpátky, to už nám 

             změna územního plánu nedovolí 

občan pí M-regulační plán je součástí územního plánu a jako zastupitelé byste se museli  

                   shodnout, že ho pořídíte 

p.Poch-připravit regulační plán do příštího zastupitelstva 

p.Kindl-oslovím zpracovatelku územního plánu a na příštím zastupitelstvu přednesu nějaké výsledky,  

              ale nemohu slíbit, že budou do termínu vyhotoveny 

p.Snášel-další změna zmaří investorovi investici 

p.Vanča-napříč prům. zóny vede pozemek města a dělí PZ 

p.Snášel-tlak investorů je velký a není čas čekat  

p.Kindl-doplníme do bodu č.8, že město bude jednat s pořizovatelem územního plánu v regulačním  

              plánu prům. zóny 

               

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří neschvaluje realizaci záměru, dle předložené vizualizace 

průmyslové zóny firmy Proline Property s.r.o. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 10/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:    14  Proti:   14      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

 

Po diskuzi k bodu č. 8 „Vizualizace průmyslové zóny“, vzešel návrh na usnesení. 

 

Návrh na usnesení: 

     Zastupitelstvo města ukládá úkol starostovi města Budyně nad Ohří, zahájit přípravné práce  

na regulačním plánu PZV4  Budyně nad Ohří. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 11/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:    14  Proti:   0      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

 

 

9)  Investiční akce 

 

9.1  Snížení energetické náročnosti městské knihovny 

     Místostarosta předložil informaci o investičním záměru na Snížení energetické náročnosti  

vč. rekonstrukce střechy-Budova Školní knihovny, st.p.č. 386/3 Budyně nad Ohří a podání žádosti  

o finanční dotaci z Operačního programu Životního prostředí 2021-2027. V rámci realizace projektu 

dojde ke komplexní stavební úpravě budovy knihovny ve městě Budyně nad Ohří na území  

Ústeckého kraje, která povede ke zlepšení tepelně technických vlastností obvodových konstrukcí 

budovy/fasády, stropu, podlahy na terénu a výplni otvorů včetně instalace stínící techniky/rolet  



na okna. Realizací projektu tak dojde ke snížení energetické náročnosti budovy knihovny a snížení 

spotřeby primární energie z neobnovitelných zdrojů energie.  
Celkové způsobilé výdaje jsou 3 065 594,29 Kč, přičemž dotační podíl činí 1 522 680,68 Kč. 

 

Diskuze: 

p.Snášel-barvy jsou finální 

p.Medáček-není to vidět, je to nečitelné, ale barvy nejsou fasádní, jsou to použité materiály 

                   zateplovacích ploch 

pí Opalecká-bude realizováno jen v případě dotace nebo i bez dotace 

p.Kindl-v případě dotace 

p.Poch-vznesl dotaz ohledně modernizace projektů v Budyni n/O 

p.Kindl-město je historické a nechceme moc přetvářet budovy do moderny, abychom neublížili 

             architektuře města 

p.Poch-kdyby byla zpracovaná nějaká „vize“, jak má vypadat celek, vyberme jednu nemovitost  

             a udělejme ji jinak 

p.Kindl-můžete podat nějaký návrh, tento projekt už je rozpracovaný, ale zkuste jen tak pro informaci 

             udělat návrh tohoto domu jiným způsobem 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje realizaci akce Snížení energetické náročnosti městské knihovny 

v Budyni nad Ohří a pověřuje starostu podpisem smluv, včetně dodatků a všech ostatních náležitostí 

týkající se této akce. Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti města v této 

záležitosti, které spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 12/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:     14  Proti:   0      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

    

 

9.2 Oprava střechy a stropu v 1. patře domu č.p. 141 

     Starosta informoval o opravě krovu, střešní krytiny a stropu v 1. patře domu č.p. 141,  

ulice V brance, která na domě probíhala v roce 2023 za finanční spoluúčasti necelých 50 % bez DPH 

z rezervy programu regenerace Ministerstva kultury ČR. Bylo provedeno přibližně 50 % z celého 

objemu prací. Město má záměr v letošním roce opět podat žádost do rezervy programu regenerace,  

aby oprava byla dokončena. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje podání žádosti (souhrnného přehledu) města na 

Ministerstvo kultury ČR o dotaci z rezervy Programu regenerace městských památkových rezervací  

a městských památkových zón na rok 2024 na opravu krovu střechy a stropu domu č.p. 141,  

ul. V Brance, Budyně nad Ohří, který je v majetku města a pověřuje starostu města k podpisu žádosti. 

Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti města v této záležitosti, které 

spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 13/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:     14  Proti:   0      Zdržel se: 0        

SCHVÁLENO 

 

 

 

 



Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje finanční podíl města 1.200 000.-Kč na akci:  

„Oprava krovu střechy a stropu domu č.p. 141, ul. V Brance, Budyně nad Ohří“. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 14/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:    13  Proti:   0      Zdržel se: 1        

SCHVÁLENO 

 

                              

9.3  Restaurování varhan v kostele sv. Václava v Budyni n.O. 

     Starosta informoval o třech akcích v Anketním dotazníku, který město podalo v listopadu 2023  

na Ministerstvo kultury ČR o dotaci z Programu regenerace. Jedná se o Kulturní centrum v bývalém 

špýcharu“, „Restaurování varhan“ v kostele sv. Václava, který je v majetku Římskokatolické farnosti  

Budyně nad Ohří a „Oprava věže městského opevnění“, která je v majetku firmy Autorecar, s.r.o. 

Navrhl, aby akce „Restaurování varhan“ v kostele sv. Václava byla zařazena do oprav letošního roku. 

Na opravu byl vypracován restaurátorský záměr, akce je rozpočtově připravená na provedení 

restaurátorských prací ve výši 406.000,- Kč. Vzhledem k tomu, že se jedná o restaurování,  

nemusí se město podílet finančním příspěvkem. Rada se většinově rozhodla doporučit zastupitelstvu 

ke schválení přesun finanční částky 406.000,- Kč z přidělené dotace městu Ministerstvem kultury  

na uvedenou akci. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje podání žádosti (Souhrnného přehledu) města  

na Ministerstvo kultury České republiky o dotaci z Programu regenerace městských památkových 

rezervací a městských památkových zón na rok 2024 na opravu kulturní památky v městské 

památkové zóně Budyně nad Ohří, kostela sv. Václava na Mírovém náměstí, Budyně nad Ohří,  

která je v majetku Římskokatolické farnosti v Budyni nad Ohří, na akci „Restaurování varhan“  

a pověřuje starostu podpisem žádosti. Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné 

působnosti města v této záležitosti, které spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 15/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14  Pro:   12  Proti:   1      Zdržel se: 1       

SCHVÁLENO 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje přesun dotační částky z přidělené kvóty městu na obnovu městských 

památkových rezervací a městských památkových zón z Ministerstva kultury ve výši 406.000,- Kč  

na Římskokatolickou farnost Budyně nad Ohří na akci „Restaurování varhan v kostele sv. Václava 

v Budyni nad Ohří“, a pověřuje starostu podpisem veřejnoprávní smlouvy. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 16/2024/ZM 

Počet hlasujících:   14  Pro:   12    Proti:   0      Zdržel se: 2         

SCHVÁLENO 

 

 

 

9.4  Oprava věže městského opevnění 

      Starosta informoval o třetí akci v Anketním dotazníku. Tou je „Oprava věže městského opevnění“, 

která je v majetku firmy Autorecar s.r.o. Na opravě této památky se město již několikrát finančně 

podílelo jak dotací z Programu regenerace Ministerstva kultury ČR, tak i finanční spoluúčastí města. 

Vzhledem k tomu, že se tentokrát nejedná o samotnou záchranu stavby, rozhodla se rada nedoporučit 

zastupitelstvu tuto akci podpořit. 



Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří neschvaluje podání žádosti (Souhrnného přehledu) města  

na Ministerstvo kultury České republiky o dotaci z Programu regenerace městských památkových 

rezervací a městských památkových zón na rok 2024 na opravu kulturní památky v městské 

památkové zóně Budyně nad Ohří, věže městského opevnění, která je v majetku firmy  

Autorecar s.r.o., K červenému dvoru 26, 130 00 Praha 3. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 17/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:   14  Proti:   0      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

 

V 19:00 hodin starosta na návrh zastupitelů vyhlásil desetiminutovou přestávku 

 

 

 

9.5  Cyklostezka Roudníček 

     Místostarosta předložil návrh na realizaci naučné dopravní cyklostezky v lokalitě cesta  

Budyně nad Ohří-Roudníček a představil bližší informace zastupitelům města o tomto plánu,  

který je v souladu s databází projektu strategického rozvojového dokumentu Budyně nad Ohří. 

Vybudovaná stezka bude doplněna informačními panely, které budou zábavnou a edukativní formou 

připravovat účastníky naučné cyklostezky k bezpečnému provozu na silnici. Na tyto typy projektů  

je možno získat prostředky z dotačního titulu Státního fondu dopravní infrastruktury. 

 

Diskuze: 

p.Snášel- máte zpracovaný „cyklogeneral“, který by řešil cyklistiku na Budyňsku, nepřijde mi 

                tato trasa vhodně zvolená 

p.Vanča-je to v souvislosti s výstavbou dopravního hřiště v obci Roudníček, ale to je z jiného 

              dotačního programu, I. etapou je úprava vozovky a vybudování cyklostezky, význam  

              této akce je cyklostezka s dopravním hřištěm 

p. Snášel-kde by bylo dopravní hřiště, jestli je v plánu 

p.Kindl- za silnicí Kostelec n/O, Roudníček, na druhé straně jsou dvě zelené plochy 

p.Poch-pozastavuji se nad tím, že ze všech možných variant se řeklo: „ano postavíme hřiště  

            v Roudníčku“ 

p.Kindl-vytipovali jsme tuto zpevněnou trasu na hřiště 

p.Snášel-máte odhad kolik to bude stát, a jestli by nebylo lepší udělat dopravní hřiště někde  

              v Budyni n/O, nebo postavit hřiště v obcích 

pí Doušová-může to být další vycházková trasa 

p.Vanča-předpoklad kolem 1 500 000,-Kč a 85% je z dotace 

p. Kindl-v návrhu je zahájení předprojektových a projektových činností, není to 100%, že tady 

               bude, zahájíme práce, jaký tam bude povrch, další vybavení a podle toho se bude odvíjet  

               cena, až bude hotovo, další kroky budeme konzultovat se zastupitelstvem 

p.Jirsa-mluvili jste o záměru s občany Roudníčku? 

p.Kindl-využití není jen pro občany v Roudníčku 

p. Jirsa-lidem z Roudníčku zavřete cestu, vědí o tom? 

p.Kindl-budeme se s nimi o tom bavit, ale mají silnici II. a III. třídy, jde nám o to,  

             využít tuto naučnou cestu pro děti 

p.Snášel-bylo by zajímavé vzít další tři návrhy a nechat to hlasovat 

p.Kindl-budeme pořizovat ta jednání, jsme teprve v prvním kroku zahájit jednání a projektové  

              přípravy 

p.Vanča-tato cesta bude k dispozici lidem z Roudníčka, kolmo, pěšky a motorovým vozidlem 

              po silnici III. třídy, následně II. třídy 



 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje záměr vybudování cyklostezky v lokalitě Budyně n/O-Roudníček 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 18/2024/ZM 

Počet hlasujících:   14   Pro:     10  Proti:   3      Zdržel se: 1         

SCHVÁLENO 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje zahájení předprojektových a projektových činností spojených 

s realizací záměru cyklostezka Roudníček a pověřuje starostu podpisem smluv, souvisejících 

s pořízením přípravných prací a projektové dokumentace. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 19/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:    10  Proti:   3     Zdržel se: 1         

SCHVÁLENO 

 

 

9.6  Kanalizace ulice Ostrovní 

     Starosta informoval o projektové přípravě vybudování kanalizačního řadu v ulici Ostrovní. Je 

vypracovaný projekt včetně všech vyjádření dotčených orgánů, je vydané stavební povolení  

a je podaná žádost o dotaci na Ústecký kraj. Dále bude podána žádost o dotaci na Ministerstvo 

zemědělství. 

 

Diskuze: 

p.Jirsa-jaké jsou předpokládané investiční náklady města 

p.Kindl-předpokládané náklady kolem 3.000 000,-Kč 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje realizaci vybudování kanalizačního řadu v ul. Ostrovní,  

Budyně nad Ohří a pověřuje starostu podpisem smluv, a dalších dokumentů, týkajících se realizace 

výstavby kanalizace. Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti města 

v této záležitosti, které spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 20/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:    14  Proti:   0      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

 

 

9.7  Využití domu č.p. 141  

     Místostarosta předložil návrh na využití domu č.p.141 v ulici V Brance, Budyně nad Ohří. 

Problematika domu byla probírána již na minulých jednáních zastupitelstva, v současné době  

je ukončen projekt na opravu krovu, střechy a stropu v 2. nadzemním podlaží.  

Nově předložený návrh na využití domu č.p. 141, který by mohl být využíván jako tzv. odlehčovací 

služba sociální péče v pobytové formě. Dále seznámil zastupitele s dotačním titulem, ze kterého by 

bylo vhodné a možné čerpat investiční prostředky na vybudování tohoto sociálního zařízení.  

Výše dotace může být stanovena až do 100% uznatelných nákladů, s tím že mohou být čerpány  

i na interiérové vybavení. 

 

 

 



Diskuze: 

p.Poch-má město prostudovanou legislativu, co se týče provozování 

p.Vanča-budeme to konzultovat s Ústeckým krajem, Budyně n/O to nemá zpracované 

pí Horáčková-je to zatím záměr 

p.Poch-jaké jsou legislativní podmínky provozování těchto služeb 

pí Horáčková-pokud se schválí záměr pak budeme zjišťovat legislativní podmínky a třeba zjistíme,  

                       že to není pro nás a tím pádem se záměr neuskuteční 

p.Kindl-konkrétní informace o záměru nemáme a vše bude v dotačních podmínkách, musíme udělat  

              k tomu první krok 

p.Poch-jaké jsou legislativní podmínky provozování těchto služeb 

p.Medáček-první co musíme udělat, jít za zřizovatelem nebo dotačním nástrojem na tuto odlehčovací  

                   sociální službu a dohodnout se, za jakých podmínek jsou ochotni v Budyni n/O tuto 

                   činnost provozovat, je potřeba najít využití tohoto domu a radnice přišla s jedním 

                   s mnoha záměry a ptá se zastupitelů, jestli toto zaměření je pro zastupitelstvo  

                   přijatelné, a jestli to město jako takové potřebuje, a jestli chceme pokračovat dál  

                   ve zjišťování spolupráce následně provozních záležitostí 

p.Jirsa-budeme schvalovat návrh na usnesení, které jsme již schválili, je to usnesení č. 93/2023/ZM 

p.Medáček-můžeme mít vícero alternativních záměrů, není to v rozporu a zastupitelstvo chce v tuto 

                   chvíli získat vícero informací, není nic proti ničemu, když budeme alternativně zjišťovat 

                   další možné využití domu 

p.Kindl-hledáme záměr využití toho domu 

p.Snášel-do návrhu na usnesení přidat „alternativní záměr “ a pověřit pana místostarostu ke zjištění 

               podmínek provozování sociálních služeb 

                                                                                                                                           

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje alternativní záměr využití domu č.p. 141, V Brance,  

Budyně nad Ohří, jako dům pro poskytování pobytových služeb sociální péče a pověřuje místostarostu 

Jaroslava Vanču ke zjištění podmínek provozování sociálních služeb. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 21/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:    14  Proti:   0      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

 

Návrh usnesení: 

     Zastupitelstvo města schvaluje záměr zahájení projektových a přípravných prací, včetně podání 

žádosti na Ministerstvo práce a sociálních věcí o finanční podporu na vybudování pobytových služeb 

sociální péče a pověřuje starostu podpisem smluv a dokumentů pro přípravu projektové dokumentace  

a podání žádosti. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 22/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:    12  Proti:   2      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

 

 

 

9.8  Pořízení  nízkoemisního vozu 

     Starosta informoval o záměru města pořídit nízkoemisní automobil (elektromobil) pro potřeby 

městské policie. Na pořízení elektromobilu existují dotace až 250.000,- Kč.  

 

 

 



Diskuze: 

p.Snášel-mám pocit, že se elektromobily kupují nové, co je to za elektromobil 

p.Kindl-jedná se o nový nízkonákladový automobil pro dvě osoby 

p.Snášel-není počítáno s tím, že bude zřízená nabíjecí stanice  

p.Kindl-není to součástí projektu 

p.Poch-auto by se nabíjelo v úřadu 

p.Kindl-v garážích úřadu města, kde je umístěna technika pro pracovní partu 

p.Snášel-a tam jste neuvažovali o instalaci fotovoltaiky, ze které by se to nabíjelo 

p.Kindl-na střechu garáže, bychom chtěli umístit fotovoltaické panely 

p.Snášel-energetická koncepce pro „Budyňsko“, schvalovali jsme ten záměr, je zpracovaná 

p.Medáček-zpracovaná není, v tuto chvíli čekal zpracovatel energetické koncepce na stanovisko 

                   památkového ústavu, památkový ústav nám odpověděl to, co tady p.Kindl prezentoval 

                   z pracovní skupiny, takže v tuto chvíli bude pokračovat energetická koncepce 

                   s umisťováním jednotlivých fotovoltaických panelů a elektráren a bude k tomu  

                   přistupováno způsobem komunitní energetické strategie 

p.Jirsa-nechceme pořídit pro městskou policii radar? 

p.Kindl-pořízení mobilního radaru na auto je další záležitostí, máme tady na programu pořízení 

             automobilu 

p.Jirsa-cena elektromobilu 

pí Svobodová-cena byla schválena v rozpočtovém opatření 

p.Kindl-pokud by se cena změnila, tak nemáme oprávnění automobil koupit, mohla by propadnout  

             dotace 

  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje nakoupení nízkoemisního vozu v maximální ceně dle rozpočtového 

opatření pro potřeby Městské policie Budyně nad Ohří. Pořízení bude realizováno, pouze  

za podmínky získání dotace na nákup „elektromobilu“. 

Pověřuje starostu podpisem. Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti 

města v této záležitosti, které spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 23/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:   14  Proti:   0      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

 

 

 

9.9  Naučná stezka „Lada“   

     Místostarosta předložil návrh na dobudování naučné historické stezky v lokalitě vycházková stezka 

„Lada“ v Budyni nad Ohří, a to s ohledem na přetrvávající těžbu v budyňském a písteckém lese, která 

stávající stezku Malá Ohře víceméně vyřadila z turistických aktivit v okolí města Budyně nad Ohří. 

Naučná stezka bude mít zastavení v lokalitě s pohledem na České středohoří, sv. Peregrina, Barbory, 

historického popraviště, židovského hřbitova, kostela Panny Marie Sněžné a lokálních pamětihodností 

v ulici Školská s cílem a startem u Vodního hradu v Budyni nad Ohří. 

 

Diskuze: 

p.Poch-jestli by nestálo kvůli bezpečnosti, nezkusit to jinudy než po té silnici 

p.Snášel-grafická podoba cedulí, je už známa? 

p.Vanča-graficky není 

p.Snášel-můžeme se podívat na grafické návrhy, až budou vyhotoveny, popřípadě připomínkovat 

p.Vanča-určitě 



 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje záměr, vybudování naučné stezky „Lada“. Schvaluje zahájení 

přípravných a projektových prací a schvaluje výrobu informačních panelů na jednotlivá stanoviště 

naučné stezky. Pověřuje starostu podpisem dokumentů a smluv souvisejících s realizací  

naučné stezky „Lada“. Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti města 

v této záležitosti, které spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 24/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:    14  Proti:   0      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

 

 

9.10 Výstavba zálivů autobusových zastávek Břežany n.O. 

     Byla schválena žádost o dotaci ze SFDI na akci „ Výstavba BUS zastávek a chodníku na II/246 – 

Břežany“ – ISPROFOND 5427510184. Pro tuto akci byly schváleny finanční prostředky z rozpočtu 

SFDI pro rok 2024 v limitní výši 5.065.547,-Kč. Realizace tohoto projektu bude zahájena a bude 

vyhlášeno výběrové řízení na tuto akci.  

 

Diskuse: 

Pí Opalecká-bude tam přechod 

p.Kindl-je tam plánovaný přechod pro chodce a osvětlení zastávek 

p.Jirsa-jednali jste s vlastníky 

p.Kindl-jednali jsme ve Vrbce s vlastníky a pokračujeme na tom dál, vytyčením chodníků 

             a té autobusové zastávky, stejně tak v Roudníčku 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje zahájení výběrového řízení na akci: Výstavba BUS zastávek a chodníku 

na II/246 – Břežany“ – ISPROFOND 5427510184  a pověřuje starostu podpisem smluv, včetně dodatků 

a všech ostatních náležitostí týkající se této akce. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 25/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:     14  Proti:   0      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města schvaluje realizaci akce „Výstavba BUS zastávek a chodníku  

na II/246–Břežany nad Ohří“–ISPROFOND 5427510184. Pověřuje starostu podpisem smluv. 

Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti města v této záležitosti,  

které spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 26/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:   14  Proti:   0      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje finanční spoluúčast-minimální částku 893.921,23 Kč. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 27/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:     14  Proti:   0      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

 

 



 

9.11 Výměna svítidel veřejného osvětlení 

     Místostarosta podal informaci o získání finančních prostředků ve výši 3.237 900,- Kč z dotačního 

programu, které poskytuje Ministerstvo průmyslu a obchodu ČR na výměnu svítidel veřejného osvětlení 

ve městě Budyně nad Ohří a vesnic Písty, Břežany nad Ohří, Kostelec nad Ohří, Roudníček, Vrbka  

a Nížebohy. Předpokládaná výše spoluúčasti města je ve výši 900. 000,-Kč. 

 

Diskuze: 

p.Snášel-bude možné ještě v této fázi (jestli se to bude soutěžit), kde a jaká svítidla budou a případně 

               vysvětlit, jestli se to dá ještě změnit  

p.Kindl-předpokládám, že výběr svítidel bude dělat odborník tak, aby ty světelné toky byly zajištěny 

             v závislosti na rozponu těch osvětlovacích bodů, a aby byla ta osvětlovací tělesa jednotná  

p.Vanča-v celé části středu obce Písty, tam určitě nebudou „výlužníková“ světla, ale budou tam 

              „erko“, bude to v zadávacích podmínkách 

p.Snášel-pokud by došlo k vyvolání potřeby nějaké přeložky, tak investice do kabelů, by byla  

               na nás, protože v Pístech je situace taková, že tu náves poměrně hyzdí cca 30 sloupů, 

               a dalo by se to připoložit k této stavbě, řekl mi to p. Ploch z Cetinu a p. Oslej mi potvrdil,  

               že by to neměl být problém 

p.Vanča-Cetin nemá v úmyslu jakýkoliv investiční záměr, bylo by to na straně města, s tím,  

               že jsem se s p. Plochem bavil o tom, že by kabely šly do země, ale je to úplně jiná stavba  

               než co se týká té rekonstrukce veřejného osvětlení, jsme někde 15 m u toho. Jinak  

               1 metr kabelu datových sítí je 2.000,- Kč za metr, plus-mínus a 30. 000,-Kč přípojka, 

                takovou informaci jsem dostal                  

p.Snášel-mě do telefonu řekl, že to bude částka nějakých 60. 000,-Kč 

p.Vanča-ale v těch Pístech jako takových, rekonstrukce veřejného osvětlení a datové sítě  

              do země, nedává logiku, dát to do jednoho výkopu, my nepůjdeme s kabely o 15 m dál 

              a rozkopávat obec  

p.Snášel-já jsem nechtěl zavést do Píst optiku od dálnice, jen výměnu kabelů, dát je se shora dolů,  

               aby zmizely ty sloupy a vykopat 6 přípojek, lidi s tím souhlasí, nevím kdy se ČEZ dostane 

               do Píst, ale rád bych využil příležitost, abychom se v Pístech zbavili těch sloupů 

p.Kindl-Čez má jiné starosti s fotovoltaikou, podle informace ČEZu, neřeší teď nadzemní vedení  

              dát do země, my máme v Pístech veřejné osvětlení ve špatném stavu, pojďme řešit veřejné 

              osvětlení, tak aby v Pístech fungovalo 

p.Snášel-řešíme veřejné osvětlení, naprosto v pořádku, jestli bude soutěž jak jsme se bavili,  

              nemám s tím problém, ale jde o ten návrh, že pokud ta cena nebude nějaká milionová,  

              to zjistíme od p. Plocha  

p.Vanča- 2.000,- Kč za metr a měření 30. 000,- Kč přípojka 

p.Snášel-ale to je optika, tu tam nebudeme dávat, bavíme se o přeložce té „metaliky“ do země 

                a to je 60. 000,-Kč kabel, na základě toho já navrhuji toto řešení, zmizí třicet sloupů  

                a změť kabelů, za 60. 000,- Kč to mi přijde dobrá cena 

p.Vanča-jestli je toto reálná cena 

p.Snášel-to zjistíme, když bude cena vysoká tak neřeknu ani popel, 

             - až bude probíhat veřejná soutěž, aby mě p. Vanča informoval, z důvodu řešení detailů  

               typu svítidel 

 

 

 

 

 

 



 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje realizaci projektu-Výměny svítidel veřejného osvětlení  

v Budyni nad Ohří a místních částí, Písty, Břežany nad Ohří, Kostelec nad Ohří, Roudníček, Vrbka, 

Nížebohy. Pověřuje starostu podpisem smluv.  

Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti města v této záležitosti, které 

spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 28/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:    14  Proti:   0      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje spoluúčast z rozpočtu města na projekt „Výměny svítidel veřejného 

osvětlení v Budyni nad Ohří a místních částí, Písty, Břežany nad Ohří, Kostelec nad Ohří, Roudníček, 

Vrbka, Nížebohy“, ve výši max. 900. 000,- Kč. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 29/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:    14  Proti:   0      Zdržel se: 0        

SCHVÁLENO 

 

9.12 Využití prostředků z programu regenerace MPZ    

     Rada jednala o zahájení prací na akci „Kulturní centrum v bývalém špýcharu“ a rozhodla se 

doporučit tuto akci zastupitelstvu k zahájení stavebních prací v letošním roce, aby nepropadlo  

vydané stavební povolení. V příštím roce je možné pokračovat v této akci z programu regenerace, nebo 

je možné, aby vedení města hledalo jiný vhodnější dotační titul, vzhledem k tomu, že na akci  

je v rozpočtu mnoho neuznatelných položek s ohledem na Program regenerace. 

                              

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje realizaci podání žádosti (souhrnného přehledu) města na Ministerstvo 

kultury ČR o dotaci z programu regenerace MPZ na rok 2024 na akci: „Kulturní centrum v bývalém 

špýcharu“. Pověřuje starostu podpisem smluv a dokumentů souvisejících s realizací rekonstrukce sýpky 

na „Kulturní centrum v bývalém špýcharu“ Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné 

působnosti města v této záležitosti, které spadají do kompetence rady  

dle § 102, zákona o obcích. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 30/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:   11  Proti:   3    Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje spoluúčast na projekt: „Kulturní centrum v bývalém špýcharu“ 

a to ve výši max. 1.000 000,- Kč. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 31/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:   11  Proti:   3      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

 

 

 

 

Ve 21:10 hodin starosta na návrh zastupitelů vyhlásil desetiminutovou přestávku 

 

 



 

9.13 Dotační titul Ústeckého kraje: „ Podpora regionální kulturní činnosti na rok 2024 

     Místostarosta informoval zastupitele o podání žádosti k Ústeckému kraji  

z Programu ,,Podpora regionální kulturní činnosti pro rok 2024“. Žádost o neinvestiční dotaci  

je vázána k hudebnímu festivalu Budyňský poutník 2024. Maximální výše poskytované dotace  

činí 200. 000,- Kč, kdy finanční spoluúčast příjemce činí minimálně 50% z celkových uznatelných 

nákladů projektu. 

 

Diskuze: 

p.Poch-schvalujeme žádost „Ex post“? 

p.Vanča-výzva byla otevřená do konce ledna 2024, podal jsem žádost,  

               ale samozřejmě, pokud s tím nebudete souhlasit, dotační finanční prostředky nemusíme  

               přijmout  

p.Kindl-termín podání žádostí, byl takový a podáváme vám informaci o tom, jak to je 

 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti do „Podpora regionální kulturní činnosti na rok 2024“, 

a schvaluje spoluúčast z rozpočtu města ve výši max. 200. 000,- Kč. Pověřuje starostu podpisem 

smlouvy. Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti města v této 

záležitosti, které spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích. 

 Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 32/2024/ZM 

Počet hlasujících:   14   Pro:     11  Proti:   2     Zdržel se: 1       

SCHVÁLENO 

 

 

9.14 Dotační titul Ústeckého kraje: „ Vybavení jednotek SDHO Budyně nad Ohří“ 

     Místostarosta informoval zastupitele o podání žádosti k Ústeckému kraji z Programu na podporu 

JSDHO a ostatních složek IZS pro rok 2024. 

Tematické zadání „Vybavení jednotek Sborů dobrovolných hasičů (SDH) obcí osobními ochrannými 

prostředky a věcnými prostředky požární ochrany“. V rámci tematického zadání je v oblasti - JPO III 

podpora ve výši 30. 000-150. 000 Kč (investiční/neinvestiční dotace), kdy minimální spoluúčast 

žadatele je stanovena na 10 % z celkových uznatelných nákladů projektu, kterou je nutno při čerpání 

dotace dodržet. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti do programu „Vybavení jednotek SDHO “,  

a schvaluje spoluúčast z rozpočtu města ve výši max. 35.000,- Kč. Pověřuje starostu podpisem smlouvy.  

Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti města v této záležitosti,  

které spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 33/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:    11  Proti:   2      Zdržel se: 1        

SCHVÁLENO 

 

 

 

 

 

 

 



9.15.Revitalizace tůně v Pístech 

Mgr. Filip Snášel navrhl projekt „Revitalizace tůně v Pístech“, která se týká vyčištění a odbahnění  

tůně v místní části Písty.  

 

 

Diskuze: 

p.Snášel-stav pístecké tůně je poměrně tristní, vzhledem k tomu, že tam nebyly prováděny žádné 

              zásahy, a vzhledem k tomu, že periodické povodně, které po výstavbě nádrže v Nechranicích 

              to přestaly přirozeně čistit, a zaplavovat to území, tak se tůně zanesla.  

             -podstatou je vyčištění a odbahnění tůně v Pístech, kdy na té schůzce jeden z rybářů řekl, 

              že žádné dotační tituly neexistují, na odbahnění takové tůně, což není pravda 

             -tituly existují, aktuálně tam alokace je a v březnu se bude ještě navyšovat, nicméně tento  

              dotační titul by musela obec platit DPH, ale z informací víme, že na podzim by měla být  

              kompletně 100% dotace na podobné typy aktivit 

             -je potřeba k tomu připravit projekt a podniknout další kroky v odpadní tůni, vznesl jsem  

              dotaz i na paní K (ta odpovídá za odbor životního prostředí a za chráněné lokality  

              pro Ústecký kraj), která je pro, a naopak vítá tuto aktivitu, a na rozdíl od lidí,  

              kteří si tam dělají např: v rámci myslivosti, protože myslivci si tam zavezli řepu a krmí 

              tam prasata, která pak rozrývají ten les a ničí porosty bledulí, paní K je také pro, 

              máme také její vyjádření 

             -vzhledem k tomu, že ta dotace na podzim bude mít alokaci něco mezi 400 až 600 mil. Kč, 

               a těch subjektů tam určitě bude žádat víc, tak by bylo dobré, a abychom byli připraveni  

               a projekt začali vypracovávat, jak odbahnění tůně, tak poražení těch vzrostlých stromů, 

               které jsou k tomu přivaděči z návsi 

             -jestli se k tomu chce někdo vyjádřit? 

 p.Kindl-víte jakým způsobem nebo technologií se tůně odbahňuje? 

 p.Snášel-řešili jsme buď biologicky,a nebo mechanicky, ale to bude předmětem vypracovaného 

                projektu, projekt, který byl vypracován před deseti lety, tak to povolení už neplatí 

                a paní K, by musela vydat nové, ale nemá s tím problém, naopak tuto aktivitu vítá 

               -je potřeba k tomu provést veškeré návazné kroky, jako biologický průzkum, průzkum  

                živočichů, obojživelníků, atd…., a pak samozřejmě následně s připraveným projektem  

                a vydaným povolením můžeme žádat o tu dotaci 

               -navrhuji, abychom toto udělali a projekt se mohl realizovat 

               -budu tomu nápomocen 

pí Doušová-co znamená projektový výzkum živočichů 

p.Snášel-musí se zjistit, co tam je, jak to vypadá, jak vypadá aktuální biodiverzita v té tůni 

pí.Doušová-co když se zjistí, že tam něco je, a co bude s těmi zvířátky, jak se to bude 

                   odbahňovat 

p.Snášel-buď se přenesou, jsou na to postupy pracovní, já nejsem odborník, ale bavil  

               jsem se o tom s odborníky a je to reálné 

p.Král Jaroslav-kdo vám to právo dá 

p.Snášel-to právě jsme řešili s pí K, která za celou lokalitu odpovídá 

p.Medáček-komunikovali jste s AOPK 

p.Snášel-tady to měl na starosti p. B a on se vyjadřoval k tomu předchozímu projektu,  

               že tam nebyli udělané nějaké návazné kroky, a proto to AOPK „shodilo“  

               -předpokládám, že teď víme, co a jak, máme shodu s pí K,  

                že oni budou také svolní 

p.Medáček-ten projekt, o kterém hovoříte, tak byl schválený odborem životního prostředí  

                   Ústeckého kraje, agentura ochrany přírody ho nedoporučila do dotačního titulu, 

                   ty následné kroky tam byly, protože byla podaná žádost o dotaci na odbahnění  



                   pístecké tůně, ale agentura ochrany přírody tuto žádost do dotačního titulu neschválila, 

                   možná, že by bylo dobře, s agenturou o této záležitosti mluvit dřív, než se začnou 

                   schvalovat prostředky do nějaké vize tohoto projektu p. J, který tehdy ten projekt 

                   vypracoval 

p.Snášel-to samozřejmě můžeme se zeptat na AOPK jestli to případně doporučí a ten záměr bude  

               asi velmi podobný, tomu co bylo před deseti lety, prostě odbahnit tu tůň 

              -nevím, jestli jsou dneska dostupné novější technologie nebo novější postupy, které  

               odpovídají co AOPK bude chtít 

              -vzhledem k tomu, že tam ta dotace bude na podzim bude 100%, což mi sdělili na SFŽP, 

                tak v tom případě není o čem přemýšlet 

p.Kindl-já vím o tom, že byl záměr odbahnění tůně biologicky, myslím si, že to byla VŠ zemědělská,  

              nevím která katedra, ale ustoupili od tohoto projektu, právě proto, že nedostali povolení  

              od agentury ochrany přírody Ústeckého kraje 

p.Snášel-pí K říkala, že těch podobných projektů se realizuje víc, a můžeme se někde 

               inspirovat tam, kde byli úspěšní 

              -zeptáme se na AOPK a vyžádáme si nějaké stanovisko pí K, že ona to doporučuje,  

               a že se vypracuje nový projekt 

p.Kindl-myslíte konkrétně vypracovat projekt na odbahnění? 

p.Snášel-přečetl návrh na usnesení 

p.Vogel-částku co by odpovídala tomu záměru 

p.Snášel-částka se v tuto chvíli těžko odhaduje, nicméně minulý projekt měl stát cca 10 mil. Kč, 

               v tuhle chvíli pokud budeme počítat nějaký nárust, tak se bavíme o 15 mil. Kč,  

               ale je tam 100% dotace 

pí.Doušová-jestli to životní prostředí vůbec pustí 

p.Snášel-to jsem říkal, pí K nám to odsouhlasila, a to jsme s ní předjednávali 

p.Kindl-zeptám se na prioritu této akce, pokud před přibližně deseti lety byl záměr tůň vyčistit 

             mechanicky a byl na to zpracovaný projekt v hodnotě 10 mil. Kč, myslíte si, že ta priorita 

             je stejná jako např: postavit autobusové zastávky, nebo něco jiného 

p.Snášel-vzhledem k tomu, že tam je 100% dotace, tak ta priorita může být číslo jedna, protože nás  

               to nebude stát ani korunu a nikdo z nás ten projekt nebude vypracovávat 

p.Šatra-to DPH 

p.Snášel-dotace bude opravdu 100%, bez DPH, nenavrhuji ten DPH titul, abych se vrátil k otázce 

               p. Kindla, tak kromě toho nepohodlí, kdy tam budou probíhat odbahňovací práce, tak si 

               myslím, že to naopak pro Budyňsko přinese vylepšení tamté vycházkové trasy, směrem  

               do písteckého lesa, případně možnost koupání, tůň nebude smrdět a nebude se zanášet  

               a vzhledem k tomu dotačnímu titulu, který se chystá, tak si myslím, že to není o prioritě, 

               ale o chuti to udělat 

p.Kindl-také to je o kapacitách, kapacity úřadu dělat projekty, které přinášejí většině lidem, 

              a nebo projekt, který městu toho málo přinese, říkám tu prioritu 

p.Snášel-chápu, když se bavíme o těch prioritách a před chvilkou jsme řešili „sýpku“ a nevíme, 

               kdy to bude hotové, jak bude ve finále projekt vypadat a kolik to bude stát, tak tady 

               je ten projekt jasně daný a když to porovnám se stezkou na „Lada“, tak mě to přijde  

               podobné, protože to není žádná velká investice, udělá se okruh, který přinese lidem 

               na Budyňsku další vycházkovou trasu, tak tady to přinese další místo, kde mohou odpočívat  

               a trávit čas 

pí Horáčková-říkáte 100% dotace a ta zahrnuje i přípravné práce, rozvoj, projekty 

p.Snášel-ano, samozřejmě, já nevím jak bude vypadat výzva na podzim, ale pracuju  

               s tou informací, kterou jsem dostal od pána ze SFŽP 

              -nicméně v tom aktuálním titulu, který je vypsaný, tak tam to je součástí 

 



pí Horáčková-my už budeme mít přípravné práce za sebou a pak se teprve dozvíme,  

                       co se všechno z té dotace platí 

p.Kindl-vstoupím do toho, co všechno se platí z toho dotačního titulu 

p.Snášel-v aktuální výzvě, která je tak napsaná, tak tam to hrazené je, si můžeme říct, 

               že to dělat nebudeme, protože nevíme, jestli ta výzva bude takto připravená, 

               já bych se zeptal na AOPK, to je první krok a dále postupoval v přípravě toho projektu, 

               protože budou určitě i další samosprávy, které budou žádat o peníze z toho dotačního titulu, 

               je to samozřejmě na posouzení zastupitelů 

pí.Doušová-do kdy je vypsaná výzva 

p.Snášel-ta aktuální je vypsaná do konce června letošního roku, ale jak říkám, tam se platí DPH  

               a nemyslím si, že se to dá stihnout, proto operuji s tím podzimem, co mi říkal pan,  

               který se o ty dotační tituly stará 

p.Kindl-zastupitelé by měli dostat podklady k tomu, co je možné platit z dotačního titulu, a abychom 

             se seznámili s tím dotačním titulem, vzhledem k tomu, že to neberu jako prioritu dělat tuto  

             akci 

p.Poch- byl bych rád, aby zastupitelé byli v tom svém rozhodování konzistentní ve vztahu k těm 

             ostatním projektům, pokud tady jsou projekty, o kterých nevíme kolik nás budou stát, 

             a bavíme se o desítkách milionů korun, nevíme, jestli je dostaneme, jak to bude vypadat  

             a bez jakýchkoliv problémů to schválíme, a teď najednou tady ve stejné situaci, že to podává 

             p. Snášel, tak ho budeme „cvičit“ a říkat: „ tohle předlož“, a tvářit se, že ty informace nemáme, 

             v čem se to liší, v tom mém dotazu, který já jsem směřoval na p.Vanču, ať mi doloží 

             informace, jakým způsobem se provozuje sociální péče, buďme spravedliví  

p.Kindl-já tomu rozumím, ovšem využití toho domu, je větší prioritou než odbahnění tůně, 

             ten dům potřebujeme využít smysluplně, odbahnění tůně, co nám to přinese k dobru 

p.Snášel-poměrně zásadní vylepšení vodního režimu, protože retence vody výrazně vzroste, 

               je to priorita celorepubliková, v rámci krajinných plánů vyřešíte, jak připravit tu danou  

               krajinu na změnu klimatu, vody bude ubývat, a to je docela jeden velký bonus, za který  

               vám občané Píst a okolí poděkují 

              -rybáři, nechtějí ani ryby z tůně, protože smrdí bahnem, a jde o to, když se to odbahní,  

               tak tam ty ryby mohou být, a třetí věc jsou povodně, to jsou podle mě zásadní věci 

 p.Kindl-mám připomínku k retenci, retence se nezvětší, tam se zvětší objem té vody pokud odtěžíme 

                bahno, ale retence se nezvětší 

 p.Snášel-retence je zadržení, máte 15 kubíků nádrže a máte tam 10 kubíků vody a 5 kubíků bahna,  

                bahno odeberete, tak tam máte 15 kubíků vody, samozřejmě ta hladina tam kolísá 

 p.Kindl-  asi si nerozumíme 

 p.Vanča- nemám nic proti tomu, aby se ten pokus minimálně číslo 3 obnovil, mám obavy z toho, 

                 že ten vývoj tůně a celkově ten příkop té vody do té tůně diametrálně měnil, ale to je jiná  

                 záležitost, ale záměr není „hloupej“, pakliže ta tůň jako taková nevysychá, a nemá ten 

                 proces toho svého života už předurčen 

p.Snášel-  ta tůně nevysychá, snižuje se stav vody v létě a ten stav na jaře, kdy se ta tůně naplní,  

                 na konci tůně je nějaká hráz, která tam původně být neměla, původně tam mělo být stavidlo 

                 a tím se to mělo regulovat 

                -na jaře tam ta voda nateče a pak se postupně hladina snižuje a na podzim se zase naplní, 

                 je to spojené spodní vodou s řekou a kopíruje tu hladinu vody v řece 

pí Doušová-kam teče většina kanalizací z Píst 

p.Snášel-    to co říkáte, je platná připomínka, jestli tam je trativod, možná někde dva….? 

p.Medáček-dlouhé roky jsem prosazoval, tedy vyčištění písteckých návesných rybníků a tůně 

                   samotné, skutečně si myslím, že záměr má hlavu a patu 

                  -měli bychom přistoupit k tomuto projektu jako ke všem projektům, nevíme kolik 

                   to bude stát, jestli ten dotační titul bude úspěšný, to hrozí u věch dotačních titulů, 



                   ale zahájení těch prací nebo schválení toho záměru je cesta správným směrem, 

                   netroufnu si hovořit o prioritách, podzimní dotační titul nestihnete, protože vy budete 

                   muset udělat studii pohybu těch živočichů a budete muset zaznamenat celé jeho populační  

                   období a tento průzkum nám trval 7 měsíců, zaplatili jsme za to asi 40. 000,- Kč,  

 

              samozřejmě nevíme, jestli to bude uznatelný náklad v tom dalším dotačním titulu,  

              to všechno budeme vědět v červnu nebo v září, až se ty dotační podmínky objeví na veřejnosti 

             -přirozený vývoj tůně je takový, že tůň má podle agentury ochrany přírody zmizet, s tím  

              jsem nikdy nesouhlasil, odvolávali jsme se proti tomu několikrát a doufám, že to jejich 

              stanovisko v této době bude jiné, proto bych chtěl slyšet stanoviska těch dotčených orgánů, 

              než se zavážeme k nějakému projektování, bylo by dobře tyto práce zahájit, přistupujme  

              k tomu, jako ke každému dotačnímu titulu 

p.Snášel-doplním k tomu dotačnímu titulu, že by měl být vyhlášen na podzim a s nějakou alokací 

               v řádu 400 až X mil. Kč, podle toho, jak se bude čerpat z národních dotačních zdrojů v jiných 

               kapitolách, takže sem ta alokace může být přesunuta, to samozřejmě nevíme 

              -věřím tomu, že nám nic nebrání v tom, abychom ten projekt realizovali a zjistili dotaci a tuto  

               chvíli navrhuji zahájení předprojektových a projektových činností, spojených s realizací  

                  záměru 

 

Návrh usnesení:   

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje záměr na odbahnění tůni v Pístech. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 34/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:    14  Proti:   0      Zdržel se: 0        

SCHVÁLENO 

                                                                           

                 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje zahájení předprojektových a projektových činností 

spojených s realizací záměru: „Odbahnění tůně v Pístech“, s využitím dotačních titulů   

Státního fondu životního prostředí ČR. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 35/2024/ZM 

Počet hlasujících:    14   Pro:    14  Proti:   0      Zdržel se: 0        

SCHVÁLENO 

  

 

 

10) Zřízení fondu „provozní fond bytového hospodářství města Budyně nad Ohří“ 

     Zastupitelé k tomuto bodu obdrželi návrh Statutu provozního fondu bytového hospodářství  

města Budyně nad Ohří. Ing. Petr Medáček podrobněji seznámil zastupitelé s návrhem  

Statutu provozního fondu bytového hospodářství města Budyně nad Ohří. 

 

Diskuze: 

p.Kindl-z jedné části nájmu, který je, bude rozdělena částka do dvou fondů a zbytek bude zůstávat 

             na účtu města jako nájem 

p.Snášel-bod č. 5 -to znamená, když se zastupitelstvo rozhodne, může peníze vyvést na jiný účet 

p.Medáček-ano, my jsme to tam dodávali jako nutnou část, protože v tvorbě fondu,  

                   vlastník nemovistost, má právo dodat tam nějaké dotační prostředky 

                  -mohou nastat okamžiky, kdy je potřeba fond vyprázdnit, je to jenom opatření  

                   z toho, aby byl nástroj vyvedení prostředků z fondu  

p.Jirsa-směrnice číslo 1, kde bude schválena 



p.Kindl-bude vypracována a schválena radou města                  

p.Jirsa-si vyžádal zaslat směrnici  

p.Poch-my nemáme směrnici, nemůžeme schválit statut, protože jako zastupitelé nemáme  

            žádnou kontrolu jakou směrnici rada schválí 

p.Medáček-statut dává rámec nakládání s fondem, ale nakládání s těmi prostředky z hlediska směrnice, 

              ta už nemá právo vyvádět peníze ven a dovnitř, bude se řešit pouze to, za jaké činnosti  

              se může zaplatit v rámci toho fondu, které činnosti tam spadají, do jakých velikostí  

              a kterým nájemníkům, to je prováděcí směrnice, která pracuje v rámci statutu 

             -pan zastupitel požádal o to, že tu směrnici chce znát, směrnice bude veřejná, bude součástí  

              zápisu 

p.Poch-chtěl bych vyhlášku znát, nechci jí jako zastupitel měnit, chci jí znát 

p.Medáček-vyhláška vzniká na základě schválení pravidel fondu 

p.Kindl-na základě požadavku p. Jirsy bude vyhláška zaslána zastupiteli 

                    

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje Statut provozního fondu bytového hospodářství  

města Budyně nad Ohří. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 36/2024/ZM 

Počet hlasujících:   14   Pro:    11  Proti:   0      Zdržel se: 3         

SCHVÁLEN 

 

 

11) Rozpočtová opatření 

     

11.1.Rozpočtová opatření schválená radou 

     Radou města byla schválena rozpočtová opatření týkající se poskytovaných dotací.  

 

Rozpočtové opatření:  

č.RO/2024/001 – Pístecký ďolíček – MasoPíst ve výši 12.700,00Kč. 

    - Kočičí domov Sluníčko ve výši 3.000,00Kč. 

č.RO/2024/002 – Linka bezpečí ve výši 3.000,00Kč. 

    - TJ Viktorie Budyně n.O. ve výši 30.000,00Kč. 

    - TJ Sokol Budyně n.O. ve výši 30.000,00Kč. 

    - Svaz tělesně postižených v ČR, m.o. Libochovice ve výši 3.000,00Kč. 

 

 

Připomínky: 

Veřejnost: bez připomínek 

Zastupitelé: bez připomínek 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí rozpočtové opatření č.RO/2024/001  

a RO/2024/002 schválené radou města. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 37/2024/ZM 

Počet hlasujících:  14   Pro:    14  Proti:   0      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 
 
 

11.2. Návrh rozpočtového opatření č. RO/2024/003 



     Zastupitelé obdrželi rozpis jednotlivých položek rozpočtového opatření č.RO/2024/003.  

V návrhu, oproti zaslanému podkladu, došlo k doplnění dvou řádků týkajících se dotace  

z Ministerstva obrany na opravu pomníku v Kostelci nad Ohří. Tedy na příjmové  

položce 4116 o 180.000,00 Kč a výdajovém paragrafu 3326 a položce 5171 o 235.000,00 Kč. 

 

Tímto rozpočtovým opatřením došlo k: 

- navýšení příjmů o 4.061.719,79 Kč 

- navýšení výdajů o 4.591.000,00 Kč  

- financování o 529.280,21 Kč. 

Příjmy celkem     73.230.777,00 Kč 

Výdaje celkem   95.030.800,00 Kč 

 

Návrh rozpočtového opatření RO/2024/003 před změnami projednal finanční výbor dne 6.3.2024  

bez připomínek. Schválený návrh rozpočtového opatření bude zveřejněn dle zákona na úřední desce  

do 30-ti dnů od jeho schválení. 

   

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje rozpočtové opatření č. RO/2024/003 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 38/2024/ZM 

Počet hlasujících:   14   Pro:     14  Proti:   0      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 
 

 

12) Výroční zpráva Městského úřadu Budyně nad Ohří o poskytování informací 

       podle zákona č. 106/1999 Sb. v platném znění za rok 2023 

     Místostarosta podal informaci o Výroční zprávě Městského úřadu Budyně nad Ohří  

o poskytování informací podle zákona č. 106/1999 Sb., v platném znění za rok 2023. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí výroční zprávu městského úřadu  

Budyně nad Ohří o poskytování informací podle zákona č. 106/1999 Sb., v platném znění  

za rok 2023. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 39/2024/ZM 

Počet hlasujících: 14     Pro:  14  Proti:   0      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

 

 

13) Informace starosty o činnosti rady 

     Zastupitelé obdrželi zápisy rady č. 24–26/2023 a 1–4/2024 před jednáním zastupitelstva.  

Starosta se dotázal zastupitelů na připomínky k zápisům rady. 

 

Diskuze: 

p.Jirsa-jestli skončila ředitelka MŠ a jaká situace ve výběrovém řízení teď je 

p.Kindl-ředitelku MŠ vybírá zřizovatel na základě konkurzu, je to konkurz ne výběrové řízení 

              a pí Laďka Rážková skončila ve funkci ředitelky MŠ, podala k 15.3.2024 odstoupení  

              z funkce ředitelky, budeme vyhlašovat konkurz na obsazení místa ředitelky MŠ, 

              zaslali jsme požadavek na Krajský úřad a na Školní inspekci, která nám už nahlásila 

              jména, jeden zástupce za kraj a dva zástupce za Školní inspekci, a jednoho školního 

              inspektora 

             -s těmito lidmi budeme pracovat, sestavíme podmínky konkurzu, vyhlásíme konkurz  



              v nejbližších dnech, termín pro podání žádostí a termín první schůzky všech členů konkurzu, 

              a budeme postupovat podle metodiky Ministerstva školství ve výběru ředitelky MŠ 

p.Jirsa-děkuji, využijeme ke zveřejnění náš web nebo využijeme jiných veřejných platforem 

p.Kindl-na úřední desce, na webových stránkách a v tisku Litoměřicka 

p.Poch-využijeme nějaký pracovní portál, např.Jobs.cz 

p.Kindl-tak jak jsme klasicky vyvěšovali, na Jobs.cz jsme nedávali 

p.Jirsa-zaregistroval jsem, že končí ředitelka školní jídelny, tam bude postup jaký 

p.Kindl-tam bude postup podobný jako u ředitelky MŠ, neuvedla termín  

 

  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí informace starosty o činnosti rady. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 40/2024/ZM 

Počet hlasujících:  14   Pro:   14    Proti:   0      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

 

 

14) Elektronické informační desky 

     Starosta podal informaci o sejmutí informačních desek v místních částek Vrbka, Nížebohy,  

Kostelec nad Ohří. Informační desky do místních částí Břežany nad Ohří, Písty, Nížebohy,  

Vrbka, Roudníček, Kostelec nad Ohří zatím z důvodu vysoké ceny nebudou pořizovány.  

Občané si mohou stáhnout do mobilních telefonů aplikaci Munipolis, kde mají informace vyhlašované 

místním rozhlasem. Dále existují aplikace do mobilních telefonů, kde jsou umístěny informace stejné 

jako na informačních deskách. 

 

Diskuze: 

p.Snášel-dojde k vrácení desek 

p.Kindl-firma už si je odmontovala, jsou pryč, byly zapůjčené na zkušební dobu 

p.Snášel-žádné další náklady se nevážou 

p.Kindl-ne, máme smlouvu na jednu úřední desku 

p.Jirsa-změnil se váš názor, říkáte, že desky po 3 měsících nepotřebujeme  

p.Kindl-návštěvnost nahlížení byla malá, za peníze můžeme poskytnout vesnicím něco jiného, 

              nechávali jsme to tam nějakou dobu, my jsme to neplatili, využíváme aplikaci Munipolis 

              na poskytování informací 

p.Poch-když se podívám na rozhodnutí rady města, tak rada nedopuručuje pořízení desek  

            do místních částí a hlasovalo se proti usnesení, a to usnesení nebylo schváleno 

p.Snášel-bavili jsme se o tom, že je pořizovat nebudeme 

p.Kindl-zatím nechceme a nezavíráme do budoucna možnost pořízení 

p.Poch-rada tedy rozhodla, že to pořídit můžeme 

p.Kindl-rada rozhodla, neuzavírat tu záležitost 

p.Poch-mohla by rada lépe formulovat to usnesení, protože dvakrát ne, je vlastně ano 

p.Medáček-existuje platné usnesení z prosince roku 2021, kdy je usnesení, že dává možnost nakoupení  

                   těch desek, a to je to stanovisko s kterým je to usnesení rady 

                  -netvrdím, že to je ideální (nesouhlasím s nesouhlasem), to je samozřejmě pravda,  

                   ale myslím si, že to je správně, „Čech“ tomu rozumí a jenom k tomu jednu připomínku,  

                   celá aféra desek začala tím, že pan Jirsa posílal emaily na úřad a požadoval o elektronické  

                  desky na místní části, ještě v době než se stal zastupitelem 

p.Jirsa-chci poslat ten email 

p.Medáček-nebudu vám posílat 



 

 

15. Různé 

 

15.1. Umístění historického modelu města Budyně nad Ohří 

     Místostarosta podal informaci o umístění historického modelu města Budyně nad Ohří  

do místnosti kaple v budově Vodního hradu v Budyni nad Ohří a představil plány s historickým 

modelem města a jeho představením veřejnosti pro turistickou sezónu 2024.  

 

Diskuze: 

p.Snášel-vzniknou další náklady s umístěním modelu? 

p.Vanča-náklady spojené s kamerovým systémem, a ještě náklady na turniket, protože lidi 

              se tam budou pohybovat bez průvodce 

p.Snášel-a výše nákladů, třeba 200. 000,- Kč? 

p.Vanča-mělo by to být z rozpočtu schválené zastupitelstvem města z paragrafu kultura, 

              náklady kolem 200. 000,-Kč by mohly být 

p.Snášel-ještě k té interaktivitě, budou tam nějaké dotykové panely 

p.Vanča-ano, bude osvětlen, funkce povídání k těm jednotlivým důležitým bodům, jako mlýn, hrad, 

              kostel, židovská čtvrť 

               

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o umístění historického modelu města  

Budyně nad Ohří v prostorách Vodního hradu v Budyni nad Ohří. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 41/2024/ZM 

Počet hlasujících:  14    Pro:   14  Proti:   0      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

 

 

15.2  Oprava povrchu komunikací v ulicích Slánská, Pražská a Mírové náměstí 

     Starosta informoval o špatném povrchu silnic Pražská, Slánská, Masarykovo a Mírové náměstí. 

Město vyvolá jednání s Krajským úřadem Ústeckého kraje a Správou a údržbou silnic Ústeckého kraje 

za účelem opravy částí těchto silnic.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti na opravu průjezdní komunikace  

Budyně nad Ohří v ulicích Pražská, Slánská, Masarykovo náměstí a Mírové náměstí  

na Krajský úřad Ústeckého kraje a správu a údržbu silnic Ústeckého kraje. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 42/2024/ZM 

Počet hlasujících:   14    Pro:   14  Proti:   0      Zdržel se: 0         

SCHVÁLENO 

 

 

16) Interpelace 

 

 

 

17) Diskuse 

     Starosta sloučil body č. 16 a 17. v jeden bod. 

 



Diskuze: 

p.Jirsa-jaký je postup Budyňských listů 

p.Kindl-jsou zaregistrované, budeme je plnit a vydávat, zatím jsme neuveřejnili první číslo, 

             s Kulturní komisí budeme spolupracovat na příspěvcích 

p.Jirsa-jako spolek bychom rádi měli v radničních listech prostor, žádáme o včasné upozornění,  

            kdy se bude vydávat to první číslo, a měli bychom čas si připravit příspěvky 

p.Vanča-v minulém zastupitelstvu bylo řečeno p. Medáčkem, že to nebude určitě „politický plátek“, 

               souhlasné stanovisko, že tam budete psát, tady určitě nepadlo 

p.Jirsa-na to je zákon 

p.Kindl-jaký je to zákon 

p.Snášel-je to tiskový zákon, §4a, není smyslem z toho dělat politickou pavlač 

p.Kindl-podíváme se na tiskový zákon a budeme se chovat podle zákona 

p.Snášel-jednu věc k vývozu žump, v tuto chvíli je systém plný, a není možné se do něj zapojit 

             -uvažujete o rozšíření kapacity, jak náročné by to bylo 

p.Kindl-teď máme plnou kapacitu, můžeme uvažovat o rozšíření např: druhou obsluhou na voze, 

              dělal by odpolední směny 

p.Medáček-je to zaměstnanec v současné době, pokud se někdo přistěhoval nově, tak asi bylo  

                  dobré hledat způsoby, jak pokrýt, nicméně lidé se začali přihlašovat později,  

                  podlehli nepříjemné propagandě o nesmyslném projektu a nepřihlásili se v době ankety 

                 -těch nově příchozích, to jsou skutečně jednotky případů, a myslím si, že se s nimi  

                  dokážeme vypořádat, systém musel najet, ale kapacita se tam momentálně uvolňuje  

                  oproti začátkům vývozu 

p.Snášel-rozporovali jsme velikost vozu, a že to nebudete stíhat a systém není funkční pro případný 

               nárůst 

p.Medáček-není pravda, lidé se nepřihlašovali, protože tomu nedůvěřovali, důvody nevím, 

                  -v prvním kole se přihlásilo po celém regionu 85 lidí, my jsme kalkulovali  

                   na 120 lidí svoz, cisternu si nemůžeme dovolit větší, protože o dva kubíky větší cisterna,  

                   a už s ní nezajedete do poloviny prostor na těch místních částech 

p.Vanča-je zjištěno, že řada lidí má svedenou dešťovou vodu do těch septiků a dochází k nápravě,  

              abychom nevyváželi plný septiky s dešťovou vodou, takže ta kapacita se v rámci opatření  

              může zvětšovat 

p.Snášel-rozumím, kapacita se může uvolnit 

p.Snášel-druhá věc se týká značek v Pístech, jsou na místě, ale jak se jede od jezu, tak je tam zeleň, 

               je možné provést nějaký postřik nebo ořez stromů 

p.Vanča-ořez stromů po dohodě s vlastníkem by to bylo možné 

p.Snášel-poslední věc, jen když jsme u těch koretních informací, já jsem si dohledal rozhodnutí soudu 

               ohledně GDPR je to opravdu tak, že člověk, který vystupuje veřejně na zastupitelstvu, tak 

               musí počítat s tím, že je to veřejné vystoupení a pořizování záznamu, popřípadě přenosu, 

               jako tady musí strpět, pokud se vyjadřuje k veřejným záležitostem, jiná věc by to byla, 

               kdybych natáčel někoho z veřejnosti a člověk by si nepřál natáčení, 

              -jedná se o rozhodnutí Městského soudu v Praze č.j. 8A 316/2011-47 

p.Medáček- každý kdo, je veřejně publikován, má právo být anonymizován a to je GDPR, 

                    pokud chcete, tak přezkoumá úřad pro ochranu osobních údajů 

p.Snášel-můžeme, podejte návrh ať to přezkoumá, já s tím nemám problém 

p.Kindl-a to je připomínka další p. Snášela 

p.Snášel-ještě jestli, by se do zápisu zapsalo k tomu osvětlení bod č. 9.11, až bude probíhat  

               veřejná soutěž, aby mě p. Vanča informoval, z důvodu řešení detailů typu svítidel 

p.Poch-jsou nějaké posuny v tom webu 

p.Vogel-vůbec, řešili jsme nějaké formáty ty byly drahé v nějaké verzi   

p.Snášel-kdyby na webu šel „full“ textové vyhledávání 



p.Medáček-pokud se nebudou dávat skeny a budou se dávat opravitelné texty, tak je to bez problému 

 

 

 

                                                                         

18)  Usnesení 
 

Bod 2 

1/2024/ZM  

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí usnášeníschopnost dnešního zastupitelstva.  

Počet přítomných: 13, omluveni: 1, dočasně omluven: 1, neomluveni:  0.    

 

 

Bod 3 

2/2024/ZM  

Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání, a to včetně o rozšířené  

body 9.12, 9.13, 9.14 a 9.15 

 

Bod 4 

3/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje návrhovou komisi ve složení: 
Ing. Michal Vogel, Petr Šatra, RNDr. Blanka Horáčková 

 

4/2024/ZM  

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje ověřovatele zápisu: 

Ing. Aleš Král, MUDr. Jana Rážková, Miloš Jirsa, DiS. 

 

5/2024/ZM  

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí, že pracovním předsednictvem je Rada města.  

 

6/2024/RM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje zapisovatelku paní Veroniku Piteĺovou. 

 

Bod 5 

7/2023/ZM  

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí zprávu o kontrole usnesení z minulého jednání 

zastupitelstva ze dne 13.12.2023 

 

Bod 6 

8/2024/ZM 

Zastupitelstvo města, schvaluje zápis z minulého jednání zastupitelstva ze dne 13.12.2023 

v předloženém znění. 

 

Bod 7 

9/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí zprávu o hospodaření města Budyně nad Ohří 

k 31.12.2023.  

 

 

 



Bod 8 

10/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří neschvaluje realizaci záměru, dle předložené vizualizace 

průmyslové zóny firmy Proline Property s.r.o. 

 

 

11/2024/ZM 

ZM ukládá úkol starostovi města Budyně nad Ohří, zahájit přípravné práce na regulačním plánu 

PZV4  Budyně nad Ohří. 

 

Bod 9 

 

9.1 

12/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje realizaci akce Snížení energetické náročnosti městské knihovny 

v Budyni nad Ohří a pověřuje starostu podpisem smluv, včetně dodatků a všech ostatních náležitostí 

týkající se této akce. Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti města v této 

záležitosti, které spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích 

 

9.2 

13/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje podání žádosti (souhrnného přehledu) města na 

Ministerstvo kultury ČR o dotaci z rezervy Programu regenerace městských památkových rezervací a 

městských památkových zón na rok 2024 na opravu krovu střechy a stropu domu č.p. 141,  

ul. V Brance, který je v majetku města a pověřuje starostu města k podpisu žádosti. 

Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti města v této záležitosti, které 

spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích 

 

14/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje finanční podíl města 1.200 000.-Kč na akci:  

„Oprava krovu střechy a stropu domu č.p. 141, ul. V Brance, Budyně nad Ohří“. 

 

9.3 

15/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje podání žádosti (Souhrnného přehledu) města na 

Ministerstvo kultury České republiky o dotaci z Programu regenerace městských památkových rezervací 

a městských památkových zón na rok 2024 na opravu kulturní památky v městské památkové zóně 

Budyně nad Ohří, kostela sv. Václava na Mírovém náměstí, Budyně nad Ohří, která je v majetku 

Římskokatolické farnosti v Budyni nad Ohří, na akci „Restaurování varhan“ a pověřuje starostu 

podpisem žádosti. Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti města v této 

záležitosti, které spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích. 

 

 

16/2024/ZM 

Zastupitelstvo schvaluje přesun dotační částky z přidělené kvóty městu na obnovu městských 

památkových rezervací a městských památkových zón z Ministerstva kultury ve výši 406.000,- Kč  

na Římskokatolickou farnost Budyně nad Ohří na akci „Restaurování varhan v kostele sv. Václava 

v Budyni nad Ohří“, a pověřuje starostu podpisem veřejnoprávní smlouvy. 

 

 



 

9.4 

17/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří neschvaluje podání žádosti (Souhrnného přehledu) města  

na Ministerstvo kultury České republiky o dotaci z Programu regenerace městských památkových 

rezervací a městských památkových zón na rok 2024 na opravu kulturní památky v městské 

památkové zóně Budyně nad Ohří, věže městského opevnění, která je v majetku firmy  

Autorecar s.r.o., K červenému dvoru 26, 130 00 Praha 3. 
 

9.5 

18/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje záměr vybudování cyklostezky v lokalitě Budyně n/O-Roudníček 

 

19/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje zahájení předprojektových a projektových činností spojených 

s realizací záměru cyklostezka Roudníček a pověřuje starostu podpisem smluv, souvisejících 

s pořízením přípravných prací a projektové dokumentace. 

 

9.6 

20/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje realizaci vybudování kanalizačního řadu v ul. Ostrovní,  

Budyně nad Ohří a pověřuje starostu podpisem smluv, a dalších dokumentů, týkajících se realizace 

výstavby kanalizace. Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti města 

v této záležitosti, které spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích. 

 

9.7 

21/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje alternativní záměr využití domu č.p. 141, V Brance, Budyně nad Ohří, 

jako dům pro poskytování pobytových služeb sociální péče a pověřuje místostarostu p. Jaroslava 

Vanču ke zjištění podmínek provozování sociálních služeb. 

 

22/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje záměr zahájení projektových a přípravných prací, včetně podání 

žádosti na Ministerstvo práce a sociálních věcí o finanční podporu na vybudování pobytových služeb 

sociální péče a pověřuje starostu podpisem smluv a dokumentů pro přípravu projektové dokumentace a 

podání žádosti. 

 

9.8 

23/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje nakoupení nízkoemisního vozu v maximální ceně dle rozpočtového 

opatření pro potřeby Městské policie Budyně nad Ohří. Pořízení bude realizováno, pouze  

za podmínky získání dotace na nákup „elektromobilu“. 

Pověřuje starostu podpisem. Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti 

města v této záležitosti, které spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích. 

 

 

 

 

 

 



9.9 

24/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje záměr, vybudování naučné stezky „Lada“. Schvaluje zahájení 

přípravných a projektových prací a schvaluje výrobu informačních panelů na jednotlivá stanoviště 

naučné stezky. Pověřuje starostu podpisem dokumentů a smluv souvisejících s realizací naučné 

stezky“Lada“. Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti města v této 

záležitosti, které spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích. 

 

 

9.10 

25/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje zahájení výběrového  řízení na akci: Výstavba BUS zastávek a chodníku 

na II/246 – Břežany“ – ISPROFOND 5427510184  a pověřuje starostu podpisem smluv, včetně dodatků 

a všech ostatních náležitostí týkající se této akce. 

 

26/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje realizaci akce „Výstavba BUS zastávek a chodníku na II/246 – Břežany 

nad Ohří“ – ISPROFOND 5427510184. Pověřuje starostu podpisem smluv. Zastupitelstvo si 

nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti města v této záležitosti, které spadají do 

kompetence rady dle § 102, zákona o obcích. 

 

27/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje finanční spoluúčast-minimální částku 893.921,23 Kč. 

 

9.11 

28/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje realizaci projektu -Výměny svítidel veřejného osvětlení v Budyni nad 

Ohří a místních částí, Písty ,Břežany nad Ohří, Kostelec nad Ohří, Roudníček, Vrbka, Nížebohy.  

Pověřuje starostu podpisem smluv.  

Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti města v této záležitosti, které 

spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích. 

 

29/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje spoluúčast z rozpočtu města na projekt „Výměny svítidel veřejného 

osvětlení v Budyni nad Ohří a místních částí, Písty ,Břežany nad Ohří , Kostelec nad Ohří, Roudníček, 

Vrbka, Nížebohy“,  ve výši max. 900.000,- Kč. 

 

 

9.12 

30/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje realizaci podání žádosti (souhrnného přehledu) města na Ministerstvo 

kultury ČR o dotaci z programu regenerace MPR a MPZ na rok 2024 na akci: „Kulturní centrum 

v bývalém špýcharu“. Pověřuje starostu podpisem smluv a dokumentů souvisejících s realizací 

rekonstrukce sýpky na „Kulturní centrum v bývalém špýcharu“ Zastupitelstvo si nevyhrazuje další 

pravomoci v samostatné působnosti města v této záležitosti, které spadají do kompetence rady dle § 102, 

zákona o obcích. 

 

31/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje spoluúčast na projekt: „Kulturní centrum v bývalém špýcharu“ 

a to ve výši max. 1.000 000,- Kč. 



 

 

9.13 

32/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti do „Podpora regionální kulturní činnosti na rok 2024 „ 

a schvaluje spoluúčast z rozpočtu města ve výši max. 200.000,- Kč. Pověřuje starostu podpisem 

smlouvy. Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti města v této 

záležitosti, které spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích. 

 

 

 

9.14 

33/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti do programu „Vybavení jednotek SDHO “, a schvaluje  

spoluúčast z rozpočtu města ve výši max. 35.000,- Kč. Pověřuje starostu podpisem smlouvy.  

Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti města v této záležitosti,  

které spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích. 

 

 

9.15 

34/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje záměr na odbahnění tůni v Pístech. 

 

35/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje zahájení předprojektových a projektových činností spojených 

s realizací záměru: „Odbahnění tůně v Pístech“, s využitím dotačních titulů ze Státního fondu 

životního prostředí ČR. 

 

Bod 10 

36/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje Statut provozního fondu bytového hospodářství  

města Budyně nad Ohří. 

 

Bod 11 

11.1 

37/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí rozpočtové opatření č.RO/2024/001 a 

č.RO/2024/002 schválená radou města. 

 

11.2 

38/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje rozpočtové opatření č. RO/2024/003 

 

Bod 12 

39/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí výroční zprávu městského úřadu  

Budyně nad Ohří o poskytování informací podle zákona č. 106/1999 Sb., v platném znění  

za rok 2023. 

 

 



Bod 13 

40/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí informace starosty o činnosti rady. 

 

 

Bod 15 

15.1 

41/2024/ZM 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o umístění historického modelu města  

Budyně nad Ohří v prostorách Vodního hradu v Budyni nad Ohří. 

 

15.2 

42/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti na opravu průjezdní komunikace  

Budyně nad Ohří v ulicích Pražská, Slánská, Masarykovo náměstí a Mírové náměstí  

na Krajský úřad Ústeckého kraje a správu a údržbu silnic Ústeckého kraje. 

 

 

 

19. Závěr 

Závěrem místostarosta všem poděkoval za účast a za diskuzi. 

 

 

Usnesení číslo 1/2024/ZM až 42/2024/ZM Zastupitelstva města Budyně nad Ohří 

byla schválena nadpoloviční většinou všech členů   

 

 

 

 

Ing. Petr Kindl                            Jaroslav Vanča 

starosta města        místostarosta 

 
 
 

Ověřovatelé zápisu: 

 

MUDr. Jana Rážková 

Ing. Aleš Král 

Miloš Jirsa, DiS. 

 

 

zapsala dne:  12.03.2024 Veronika Piteĺová 

 


